
 

 
 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 9.11.2023 

při Hotelové škole, Obchodní akademii a Střední průmyslové škole Teplice 

Program jednání: 

1. Zahájení, představení členů školské rady, volba předsedy a místopředsedy ŠR. 

2. Schválení jednacího řádu Školské rady na období 2023 až 2026. 

3. Schválení stálého hosta na jednání školské rady. 

4. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2022/2023 

5. Informace o stavu školy na začátku školního roku 2023/2024 

6. Informace o náborových akcích pro školní rok 2023/2024 

7. Informace o nové podobě přijímacího řízení v roce 2024, jak se na něj škola připravuje  

8. Opatření v souvislosti s platností zákona Lex Ukrajina 

9. Plánovaná rekonstrukce budovy Obchodní akademie, plánovaná opatření  

10.  Různé 

 

 

Účastníci jednání: 

 

1. Boudníková Kateřina, Mgr. – zástupce zřizovatele 

 

2. Jirušková Jana – zástupce zřizovatele 

 

3. Hlávková Lenka, Mgr. Bc. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

4. Vašíček Pavel, Mgr. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

5. Vlček Pavel, Ing. - zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

6. Glossová Ladislava – zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

7. Michalová Lenka, Bc. - zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

8. Tušinská Klára - zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 



 

 
 

 

 

 

 

Omluven: 

 

1. Růžička Jan, Ing. – zástupce zřizovatele 

 

Host: 

 

1. Nekuda Jiří, Mgr. – ředitel školy 

 

1. Zahájení, představení členů školské rady, volba předsedy a místopředsedy ŠR. 

 

Ředitel školy zahájil v 17:00 první jednání školské rady ve funkčním období 2023 až 2026, na 

úvod představil jednotlivé členy rady a omluvil nepřítomnost člena rady Ing. Jana Růžičky. 

Následně proběhla volba předsedy a místopředsedy rady. Členové rady si zvolili: 

 

Za předsedu rady:  Mgr. Kateřinu Boudníkovou hlasování 8 – 0 – 0 

Za místopředsedu rady: Janu Jiruškovou   hlasování 8 – 0 – 0 

 

Poté ředitel školy předal řízení jednání nově zvolené předsedkyni rady. 

 

2. Schválení jednacího řádu Školské rady na období 2023 až 2026. 

 

Předsedkyně rady seznámila přítomné členy s návrhem Jednacího řádu rady a požádala o 

připomínky. Připomínky nebyly. Následné hlasování s výsledkem 8 – 0 – 0. 

 

Jednací řád školské rady při Hotelové škole, Obchodní akademii a Střední průmyslové 

školy v Teplicích byl schválen. 

 

3. Schválení stálého hosta na jednání školské rady. 

 

Předsedkyně rady navrhla členům, aby byl ředitel školy schválen jako stálý host jednání rady. 

Následné hlasování s výsledkem 8 – 0 – 0. 

 

Mgr. Jiří Nekuda, ředitel školy byl schválen jako stálý host jednání školské rady v jejím 

funkčním období 2023 až 2026. 

 

4. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2022/2023 

 

Ředitel školy seznámil členy rady se základními body výroční zprávy (členové rady měli 

výroční zprávu školy k dispozici před jednáním), představil její strukturu, která je léta stejná a 

lze tedy ve výroční zprávě sledovat trendy vývoje školy. Po krátké diskuzi vyzvala 

předsedkyně rady k hlasování o schválení zprávy, hlasování s výsledkem 8 – 0 – 0. 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023. 

 

5. Informace o stavu školy na začátku školního roku 2023/2024 

 

Ředitel školy informoval členy rady o vývoji školy k 30. 9. 2023. Počet žáků stoupl o 6 na 

hodnotu 1 336, žáci jsou rozděleni do 49 tříd, tedy o jednu méně než ve školním roce 

předcházejícím.  

V rámci proběhlého přijímacího řízení byly první ročníky naplněny v podstatě na maximum, 

na maximu je i kapacita všech tří budov.  

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

6. Informace o náborových akcích pro školní rok 2023/2024 

 

Ředitel školy informoval členy rady o náborových akcích pro školní rok 2024/2025. Škola 

byla opět spoluorganizátorem prezentace středních škol v Teplicích s názvem Šance 2023. 

Akce výjimečně proběhla v Krušnohorském Maskaronu za účasti 30 středních škol, 

v převážné většině se sídlem v Ústeckém kraji. Akce proběhla v neděli a pondělí 15. a 16. 

října 2023, neděle byla z pohledu návštěvnosti opět rekordní, akci v neděli navštívilo více jak 

1 000 návštěvníků. Pondělní část navštívilo více jak 28 základních škol teplického okresu. 

Následně se naše škola účastnila podobné akce v Ústí nad Labem a začátkem listopadu 

v Mostě na akci Sokrates. Akcí v ostatních okresech se již neúčastníme. 

Na 6.12.2023 a 6.1.2024 jsou naplánované Dny otevřených dveří na jednotlivých našich 

školách a listopadem počínaje začínají akce Den žákem na jednotlivých školách, kdy žáci 

základních škol navštíví některou z našich středních škol. 

Na únor a březen škola opět plánuje nabídnout veřejnosti on-line kurzy k přípravě na 

jednotnou přijímací zkoušku z českého jazyka a matematiky. O kurzy je každoročně větší a 

větší zájem, kurzy jsou veřejnosti nabízeny zdarma. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

7. Informace o nové podobě přijímacího řízení v roce 2024, jak se na něj škola 

připravuje  

 

Ředitel školy v krátkosti představil navrženou podobu nového pojetí přijímacího řízení na 

střední školy, které má přejít do digitální podoby už od roku 2024. V současné době se blíží 

legislativní proces ke konci a pracuje se na technickém zázemí procesu. 

V připomínkovém procesu je prováděcí vyhláška k přijímacímu řízení na rok 2024. 

Ministerstvo školství chystá masivní kampaň pro veřejnost a plánuje semináře v jednotlivých 

krajích ČR. Ředitel školy bude jednat 28.11.2023 s řediteli všech základních škol teplického 

okresu, zejména o podpoře při zavádění nové podoby přijímacího řízení. 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

Škola chystá v období podávání přihlášek (od 1.2. do 20.2.2024) nabídku pro veřejnost, 

možnost vyplnění přihlášek na našich PC pod vedením proškolených pracovníků. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

8. Opatření v souvislosti s platností zákona Lex Ukrajina 

 

Ředitel školy informoval přítomné o skutečnosti, že od 1.9.2023 navštěvuje školu více jak 40 

žáků z Ukrajiny, kteří na území ČR pobývají v souvislosti s válečným konfliktem s Ruskem. 

Žákům a jejich rodinám pomáhá ukrajinská asistentka. 

Škola se koncem října stala pověřenou školou k výuce českého jazyka pro cizince, v současné 

době navštěvuje kurzy českého jazyka 31 ukrajinských žáků ve třech skupinách, dvě jsou na 

Střední průmyslové škole a jedna na škole Hotelové. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

9. Plánovaná rekonstrukce budovy Obchodní akademie, plánovaná opatření  

 

Ředitel školy informoval o plánované rekonstrukci vnitřních prostor budovy Obchodní 

akademie, která zahrnuje kompletní výměnu elektroinstalace, odpadů a vodovodních trubek. 

Dále rekonstrukci stávajících WC, přeměnu školnického bytu na šatny pro žáky a vybudování 

WC pro chlapce, rekonstrukce zázemí TEV. Zahájení REKO je plánováno na 1.12.2023, 

dokončení na jaře 2024, poté bude následovat instalace WIFI v rámci projektu velké 

konektivity, která zahrnuje i zbývající dvě budovy školy. 

Koncem prosince se musí budova vyklidit, výuka bude od ledna 2024 probíhat v náhradních 

prostorách v budově bývalé textilní školy v ulici Emílie Dvořákové. V této budově v současné 

době bude zahájena úprava stávajících prostor tak, aby budova vyhovovala potřebám 

Obchodní akademie.  

Žáci jsou s plány seznamováni postupně, rodiče budou informování na třídních schůzkách 

v úterý 15.11.2023. Zároveň rodiče obdrží i dopis od ředitele školy.  

REKO je v tuto chvíli nevyhnutelná, budova je z roku 1894, rozvody vody a kanalizace jsou 

původní a z důvodu havárie části kanalizace v polovině budovy už více jak půl roku neteče 

voda.  

Investorem oprav je zřizovatel, dodavatelem stavby Stavební a obchodní společnost Most, 

s.r.o.. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

10. Různé 

 

Padl dotaz na termín ukončení stavebních prací na budově Střední průmyslové školy. Termín 

dokončení je plánovaný na konec listopadu 2023. Práce jdou prozatím podle plánu a 

nijak významně nenarušují chod školy. 

 

Padl dotaz ohledně nabídky nového oboru vzdělání na Obchodní akademii. Od 1.9.2024 

plánuje škola otevřít na Obchodní akademii nový Obor, Ekonomické lyceum. Škola by 

měla nově otevírat jednu třídu lycea a jednu třídu Obchodní akademie. Škola očekává, 

že bude o obor zájem i vzhledem ke skutečnosti, že 75% absolventů oboru Obchodní 

akademie míří na vysoké školy. Škola zároveň plní poptávku zřizovatele navýšit 

kapacity všeobecné složky vzdělávání. 

 

Mgr. Hlávková, která je na škole mimo jiné koordinátorkou projektů, informovala o 

aktivitách školy v rámci projektu Erasmus+, kdy se podařilo zajistit výjezd žáků a 

učitelů do několika evropských zemí, Německa, Lotyšska, Norska a Švédska. Obory, 

z nichž jsou žáci vysílání, se pravidelně obměňují.  

 

 

Předsedkyně školské rady ukončila jednání rady v 18:30, všem poděkovala za účast a 

připomněla, že příští jednání rady je v plánu na jaře 2024. 

 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Jiří Nekuda 

  Ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

Schválila: Mgr. Kateřina Boudníková 

  Předsedkyně školské rady 
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